
Protokół Nr XXXIIl.2014
z sesji Rady Gminy w Imielnie
z dnia 28 sierpnia 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 -tej

do 1010•

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list obecności

stanowiących załączniki Nr l, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

Porządek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XXXII.20l4,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w lmielnie za 2013 rok,

7. Informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w lmielnie i filii bibliotecznych

w Motkowicach i Mierzwinie za 2013 rok,

8. Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2014/2015,

9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za 1półrocze 2014 roku,

10. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno

za I półrocze 2014 roku,

11. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej

w lmielnie za I półrocze 2014 roku,

12. Informacja o przebiegu "/ykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie

za l półrocze 2014 roku,

13. Podjęcie uchwał:

- zmieniająca uchwałę Nr XXXII. 197.20 14 z dnia 18 czerwca 2014 roku w sprawie określenia

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za 1półrocze, informacji

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania

planu finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w lmielnie oraz Gminnej Biblioteki

Publicznej w Imielnie Nr XXXllI.199.20 14,

- w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na 2014 rok

Nr XXXIII.200.2014,



- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 20 I3 -20 I9

Nr XXXIII.20I.2014,

- w sprawie ustalenia sieci oddzialów przedszkolnych i punktu przedszkolnego prowadzonych

przez Gminę Imielno Nr XXXIII.202.2014,

- w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane w publicznym punkcie przedszkolnym

prowadzonym przez Gminę Imielno Nr XXXIII.203.2014,

- w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą "Trasy Rowerowe EuroVelo"

Nr XXXIlI.204.2014,

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego Nr XXXIII.205.2014

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących

własność komunalną Gminy Imielno Nr XXXIII.206.2014,

- w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego

w sprawie Nadnidziańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu Nr XXXII1.207.2014,

- w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego

dotyczącej utworzenia Nadnidziańskiego Parku Krajobrazowego Nr XXX1I1.208.2014,

14. Dyskusja,

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

16. Sprawy różne,

17. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba obecnych radnych

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał, dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Stanisław Kukuryk.

W sesji bierze udział 15 -tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XXXII.2014 z poprzedniej sesji Rady Gminy został wyłożony do wglądu

i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk przedstawił porządek obrad sesji, a

następnie zapytał czy radni lub Wójt Gminy chcą wnieść zmiany do porządku obrad sesji.

Głos zabrał Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński, który wnioskował o wprowadzenie do

porządku obrad projektu uchwały "w sprawie zamiaru nabycia w 2015 roku w drodze
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bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej od Agencji Mienia Wojskowego na rzecz

Gminy Imielno"

Przewodniczący Rady Gminy -Stanisław Kukuryk poddał pod glosowanie proponowaną

zmianę porządku obrad sesji, poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały

"w sprawie zamiaru nabycia w 2015 roku w drodze bezprzetargowej nieruchomości

zabudowanej od Agencji Mienia Wojskowego na rzecz Gminy [mielno".

"Za" przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało jednogłośnie 15 - tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami przedstawił Wójt

Gminy Zygmunt Brzeziński, inforn1Ując zebranych min. :

- wykonanych remontach dróg w Motkowicach, Wygodzie, Sobowicach oraz Opatkowicach

Pojałowskich - Opatkowice Cysterskie.

- Zakupiono i dowieziono kamień na pobocza w Sobowicach, Opatkowice Pojałowskie do

Cysterskich, oraz do Dzierszyna gdzie po ulewnych deszczach droga dojazdowa do pól

została zniszczona,

- zakończono prace związane z budową przydomowych oczyszczalni ścieków, łącznie

wykonano 546 sztuk. Obecnie trwają czynności odbiorowe i przygotowanie dokumentacji do

rozliczenia projektu.

- zostal złożony wniosek dofinansowanie projektu pn. "Przebudowa ciągu pieszego przy

zabytkowym kościele p.w. Św. Mikołaja w Imielnie",

- podpisano umowę o dofinansowanie projektu pn. Budowa placu zabaw w miejscowości

Bełk gm. Irnielno, w ramach programu "Odnowa Wsi Świętokrzyskiej". Urządzenia zostaną

zamontowane do końca sierpnia,

- wykonano remont strażnicy OSP Mierzwin,

- remont elewacji i dachu w strażnicy OSP Borszowice,

- wykonano badanie oraz naprawę kabla sterowniczego z ujęcia wody [mielno do zbiorników

wyrównawczych. Kabel był uszkodzony w 4 miejscach przcz gryzonie, oraz przeniesiono

kabel poza posesję prywatną przez którą przebiegał.

- od l sierpnia trwa przyjmowanie wniosków o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie

oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że jeżeli tylko warunki pogodowe się poprawią, to

kamień będzie sukcesywnie rozwożony tam, gdzie jest najbardziej potrzebny.
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Nikt z zebranych nic zgłosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy za okres między seSjamI

glosowało jednogłośnie J 5 -tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik Nr 4 do

niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie za 2013 rok,

było omawiane na posiedzeniach komisji, dlatego też Przewodniczący Rady Gminy, pytał czy

zapoznać obecnych po raz kolejny treścią sprawozdania.

Nikt z zebranych nie zabrał głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie za 20 J 3

rok, głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie za 20 J 3 rok

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. Informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii bibliotecznych w

Motkowicach i Mierzwinie za 2013 rok, była omawiana na posiedzeniach komisji, dlatego też

Przewodniczący Rady Gminy pytał, czy są pytania do informacji.

Nikt z zebranych nic zgłosił uwag na temat informacji.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem Informacji o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii

bibliotecznych w Motkowicach i Mierzwinie za 2013 rok, głosowało jednogłośnie 15 -tu

radnych.

Informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii bibliotecznych w

Motkowicach i Mierzwinie za 20 I3 rok, stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.p.S. Informację o przygotowaniu szkół do rozpoczęcIa roku szkolnego 2014/2015,

omówił Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński.

Następnie Wójt Gminy zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionej informacji?

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag na temat informacji.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował glosowanie .

.,Za" przyjęciem Informacji o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego na

20 I4/20 15 rok, glosowało jednogłośnie J 5 -tu radnych.
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Informacja o przygotowaniu szkół do rozpoczęcia roku szkolnego na 2014/2015 rok, stanowi

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.p.9. Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za I półrocze 2014 roku,

szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Przewodniczący Rady Gminy pytał, czy są pytania do informacji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag na temat informacji.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za I półrocze

2014 roku, głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Imielno za I półrocze 2014 roku, stanowi

załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad.p.IO. Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno za

I półrocze 20 I4 roku, omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Przewodniczący Rady Gminy pytał, czy są pytania do przedstawionej informacji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag na temat informacji.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

ImieIno za I półrocze 2014 roku, głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Gminy Imielno za I półrocze 2014

roku, stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.p.ll. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki

Publicznej w Imielnie za I półrocze 2014 roku była omawiana na posiedzeniach komisji,

dlatego też, Przewodniczący Rady Gminy pytał, czy zapoznać obecnych po raz kolejny

treścią informacji.

Nikt z zebranych nie zabrał głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem Informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki

Publicznej w Imielnie za I półrocze 2014 roku, głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie za I półrocze 2014 roku, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.
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Ad.p.12. Informacja o przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie

za I półrocze 2014 roku była omawiana na posiedzeniach komisji, dlatego też,

Przewodniczący Rady Gminy, pytał, czy zapoznać obecnych po raz kolejny treścią

informacji.

Nikt z zebranych nie zabrał głosu.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem Informacji o przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie za I półrocze 2014 roku, głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Informacja o przebiegu wykonania planu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie za

[półrocze 2014 roku, stanowi załącznik Nr 1I do niniejszego protokołu.

Ad.p.B Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk przystąpił do omawiania

uchwal.

- zmieniająca uchwałę Nr XXXII.I97.20 14 z dnia 18 czerwca 20 I4 roku w sprawie określenia

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za [ półrocze, informacji

o kształtowaniu się wielolctniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania

planu finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w [mielnie oraz Gminnej Biblioteki

Publicznej w Imielnie Nr XXXII1.l99.2014, projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy

wyjaśniając wprowadzone zmiany.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIIl.199.20 I4 głosowało jednogłośnic I5-tu radnych.

- w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy [mielno na 20 I4 rok

z treścią projektu uchwały Nr XXXIII.200.2014 zapoznała Skarbnik Gminy -Halina Faryna,

omawiając wprowadzone zmiany.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXII1.200.2014 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 -20 I9 z treścią projektu

uchwały Nr XXXIII.201.2014 zapoznał Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław

Kukuryk.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.
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Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIII.201.20l4 głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

- w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych i punktu przedszkolnego prowadzonych

przez Gminę [mielno z treścią projektu uchwały Nr XXXIII.202.20l4, zapoznał Wójt Gminy

- Zygmunt Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXlII.202.20l4 głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

- w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane w publicznym punkcie przedszkolnym

prowadzonym przez Gminę Imielno, treść projektu uchwały Nr XXXlII.203.20l4,

odczytał Wójt Gminy - Zygmunt Brzeziński. Następnie Wójt Gminy zwrócił się z pytaniem

do Dyrektora SSP w Imielnie czy można zwolnić dzieci z pobierania opłat.

Dyrektor SSP w Imielnie - Huk Zbigniew poinformował, że ustawodawca nie przewiduje

zwolnień, to jest minimalna stawka ustalona przez Ministra Edukacji, w latach poprzednich

stawki były różnorodne.

Następnie informował, że prawdopodobnie 7 osób zadeklarowało, że dzieci zostaną

w punkcie przedszkolnym 8 godzin. Jest to koszt. ok. 60 zł miesięcznie. Opłata za dożywianie

jest odrębną sprawą ponieważ Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w [mielnie będzie

pomagał w partycypacji kosztów dożywiania. Średnio ok. 90% dzieci jest dożywiane przez

GOPS.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXlII.203.20 14 głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

- w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą "Trasy Rowerowe EuroYelo"

z treścią projektu uchwały Nr XXXIII.204.20l4, zapoznał Wójt Gminy Zygmunt

Brzeziński, wyjaśniając, że EuroYelo to największy europejski projekt długodystansowych

tras rowerowych w Europie, uwzględniający najatrakcyjniejsze tereny regionów

i subregionów Europy. Na terenie Gminy Imielno jest propozycja, aby trasa przebiegała od

Skowronna do mostu w Sobowicach, następnie wzdłuż wału do mostu drewnianego

w Stawach, i wzdłuż torów kolejowych do Wygody i Jędrzejowa.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.
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Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXIl1.204.2014 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego projekt uchwały Nr

XXXlII.205.2014, omówił Wójt Gminy wyjaśniając, że udzielamy pomocy finansowej

w kwocie 5.000,00 zł z przeznaczeniem na partycypację kosztów opracowania koncepcji

budowy rowerowej trasy turystycznej.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXllI.205.2014 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących

własność komunalną Gminy [mielno, projekt uchwały Nr XXXlII.206.2014, omówił Wójt

Gminy - Zygmunt Brzeziński informując, że działki w Opatkowicach Murowanych

i Cysterskich oraz Zegartowicach stanowią własność komunalną Gminy i zostaną sprzedane

w fonnie przetargu nieograniczonego. Po podjęciu uchwały zostaną podjęte czynności

związane przygotowaniem wyceny w/w nieruchomości.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXlII.206.20 14 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego

w sprawie Nadnidziańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu projekt uchwały

Nr XXXIII.207.2014, omówił Wójt Gminy- Zygmunt Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXlII.207.2014 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego

dotyczącej utworzenia Nadnidziańskiego Parku Krajobrazowego projekt uchwały Nr

XXXlII.208.2014, omówił Wójt Gminy- Zygmunt Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXlII.208.2014 głosowało jednogłośnie [5-tu radnych.
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- w sprawie zamiaru nabycia w 2015 roku w drodze bezprzetargowej nieruchomości

zabudowanej od Agencji Mienia Wojskowego na rzecz Gminy Imielno, z treścią projektu

uchwały Nr XXXI11.209.2014 zapoznał Wójt Gminy, przypominając, że wystąpiliśmy

z pismem do Agencji Mienia Wojskowego o zastosowanie bonifikaty

zmniejszenie kosztów nabycia tej nieruchomości. Agencja Mienia Wojskowego

w Warszawie wyraziła zgodę na zastosowanie 70 % upustu.

Rzeczoznawca wyceniła całą nieruchomość na 270 tyś. zł. Wartość nieruchomości po

zastosowaniu bonifikaty w wysokości 70% ceny równej rynkowej wartości nieruchomości

wynosi 81 tyś zł. Nieruchomość zostanie przeznaczona na funkcjonowanie Gminnego

Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej wraz z czytelnią oraz zostanie

wyodrębnione pomieszczenie dla Dzielnicowego Komendy Powiatowej Policji

w Jędrzejowie.

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę, aby ten budynek zakupić na potrzeby gminy.

Wójt Gminy poinformował, że środki finansowe na ten cel zostaną zabezpieczone

w założeniach do budżetu na 2015 rok, oraz wystąpimy z pismem o rozłożenie tej kwoty na

raty.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXI11.209.2014 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.ł4. W punkcie tym głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował, że do Urzędu Gminy

wpłynęło pismo Mieszkańców Budynku Komunalnego w miejscowości Grudzyny II ( stary

dworek) z prośbą o dokonanie remontu budynku wraz z doprowadzeniem do niego wody.

Wójt Gminy zapoznał zebranych z treścią pisma.

Pismo Mieszkańców Budynku Komunalnego w Grudzynach stanowi załącznik Nr 12 do

niniejszego protokołu.

Wójt Gminy poinformował, że zna sytuację i wie w jakim stanie jest budynek. Ponieważ

w budżecie na 2014 rok nie były zabezpieczone środki na ten cel, remont w bieżącym roku

nie może zostać przeprowadzony.

Radni wraz Wójtem Gminy wyrazili zgodę, aby zabezpieczyć środki na ten cel w budżecie na

2015 rok.
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Radny Stanisław Domagała zwrócił się do obecnych Radnych Powiatowych o interwencję,

ponieważ już w ubiegłym roku zgłaszał potrzebę zebrania poboczy oraz czyszczenia rowów

przy drodze powiatowej w Sobowicach.

Pan Stanisław Kowalczyk poinformował, że rozmawiał już w tej sprawie wielokrotnie

z Kierownikiem Obwodu Zarządu Dróg Powiatowych w Jędrzejowie i stan poboczy miał być

skontrolowany.

Pan Domagała Stanisław przyznał, że owszem byli sprawdzić, ale na tym koniec. Efektu

żadnego nie ma. Następnie pytał, kiedy będzie wyremontowany przystanek w Sobowicach k.

P. Żura.

Wójt Gminy wyjaśnił, że przystanek zostanie wyremontowany w najbliższym czasie.

Radny Dariusz Cebulski w związku ze zbliżającą się jesienią prosił o uzupełnienie lamp

oświetlenia ulicznego.

Wójt Gminy poinformował, że jeżeli dalej tak będzie to na lampy oświetlenia ulicznego nie

będzie środków finansowych. Obecnie w Borszowicach jest problem z bezdomnymi psami,

za wyłapanie jednego psa i oddanie go do schroniska musimy ponieść koszt 3 tyś. zł. Wczoraj

np. Stowarzyszenie Obrony Zwierząt z Jędrzejowa przywiozło do Urzędu psa z Borszowic

ponieważ leżał w rowie. Uznali, że pies jest w ciężkim stanie i bezdomny. Pan Henryk

Majdanik zadzwonił po lekarza weterynarii aby przyjechał i zbadał psa. Ponieważ nie

mieliśmy gdzie przetrzymać tego psa, został on puszczony na plac ujęcia wody, po czym

okazało się że pies uciekł. W Borszowicach jest mnóstwo sygnałów o bezdomnych psach,

których właściwie nie ma, ponieważ pies na drodze nie oznacza że jest psem bezdomnym.

Radny Daniel Biemacki prosił o lampę oświetlenia na ulicy Głównej koło Pani Grodoń.

Radny Michał Krążek prosił zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego na Karczunku

w stronę Rajchotki i Pana R. Dąbka.

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie mamy opracowanej dokumentacji na zamontowanie lamp w tych

miejscach.

Radny Stanisław Domagała sygnalizował brak wodociągu do Pana Grdulskiego iPana

Kalety.

Wójt Gminy wyjaśnił, że rozmowy już były w tym temacie, ale obecnie nie posiadamy

środków finansowych na ten cel.

Ad.p.IS. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu

Ad.p.I6. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.
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Ad.p.17. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk uznał porządek za wyczerpany,

dziękując za udział zakończył obrady.

ProtokolEt:ała:

Katarzyi!iiS'anach
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